
Geachte voorzitter, leden van de commissie en wethouder Graef, 
 
Graag wil ik me even aan u voorstellen; ik ben Ilse Verhoijsen, en mede-
eigenaar van het pluimveebedrijf aan de Beekkant 2 in Baexem. De reden dat ik 
hier vandaag spreek, is omdat uw College afgelopen zomer op 16 juli een 
voorbereidingsbesluit heeft genomen dat zowel de bedrijfsvoering op basis van 
de huidige vergunning alsmede het realiseren van een nieuwe bedrijfsopzet 
met vleeskuikens op deze locatie verbiedt. Dit besluit kwam voor mij als een 
complete verrassing. We waarderen het dan ook dat uw commissie dit 
onderwerp op de agenda heeft gezet voor deze commissievergadering. Als 
jonge ondernemer wil ik graag toekomstperspectief dat op deze manier 
compleet teniet wordt gedaan. 
 
Ik wil graag kort toelichten hoe het proces om te komen tot de nieuwe invulling 
van het bedrijf aan de Beekkant 2 is verlopen. Op 25 november 2020, vóór de 
aankoop van deze locatie, hebben we een verkennend gesprek gehad met de 
gemeente. Tijdens dat gesprek werd duidelijk aangegeven dat binnen de 
mogelijkheden van het bestemmingsplan en de bestaande milieuruimte de  
bestaande vergunning kon worden omgezet naar een vergunning voor een 
vleeskuikenhouderij. 
 
Onze ambitie als familiebedrijf is om de bestaande vleeskuikenhouderij vanuit 
onze locatie in Beringe te verplaatsen naar Baexem, zodat we beter kunnen 
inspelen op de maatschappelijke eisen op het gebied van milieu en 
dierenwelzijn, dat kan op de locatie in Beringe vanwege ruimtegebrek niet. 
 
Op 31 maart 2021 hadden we opnieuw een gesprek met de gemeente over het 
te volgen traject en op 24 mei 2021 is de mededeling voor beperkte MER en 
omgevingsvergunning bij de gemeente ingediend.  
Vervolgens is op 13 december 2021 onze aanvraag besproken in het 
portefeuillehouderoverleg met de verantwoordelijke wethouder. Op 24 
december 2021 besloot u om de procedure voort te zetten en uw 
medewerking te verlenen. En uiteindelijk negen maanden later, op 9 februari 
2022, reageerde de gemeente Leudal op onze mededeling van 24 mei 2021 
met de notitie Reikwijdte en het Detailniveau van de MER. Het advies van de 
GGD, dat de gemeente ontving op 29 juli 2021 ontvingen we per mail ongeveer 
7 maanden later op 14 februari 2022. 
 
 



Naar aanleiding van het GGD advies is er een inventarisatie van gevoelige 
locaties in de omgeving gemaakt en hebben we aan de hand van een checklist 
de mogelijke gezondheidsrisico’s voor de omgeving van het bedrijf in kaart 
gebracht.  
 
Op 17 april vorig jaar hadden we nogmaals een gesprek met de wethouder over 
de voortgang, waarin opnieuw werd bevestigd dat we door konden gaan met 
onze plannen. Op 29 december vorig jaar hebben wij formeel onze aanvraag 
ingediend. 
 
Op 22 mei 2024 vond er wederom een gesprek plaats met de gemeente, 
waarin werd gevraagd of wij openstonden voor verplaatsing naar een andere 
locatie. Wij hebben daarbij steeds aangegeven dat we bereid zijn te 
verplaatsen, mits de gemeente ons daarbij ondersteunt. 
 
Tot onze grote verbazing volgde op 16 juli het voorbereidingsbesluit, dat voor 
ons totaal onverwacht kwam. Vervolgens is er op 16 september tijdens een 
gesprek met de gemeente aangegeven dat een verplaatsing financieel niet 
haalbaar is. Toen wij vroegen of er mogelijkheden zijn onderzocht om 
planologische medewerking te verlenen voor een verplaatsing, kregen we te 
horen dat er binnen Leudal geen opties beschikbaar zijn. Er werd zelfs 
gesuggereerd of we niet naar een andere gemeente zouden kunnen verhuizen. 
 
Wij hebben zelf onderzoek gedaan naar locaties waar de gemeente grond bezit 
en waar zowel planologische als milieutechnische mogelijkheden aanwezig zijn. 
Deze informatie hebben wij inmiddels aan de gemeente aangeleverd. 
 
Wat wij absoluut niet willen, is een juridisch traject starten dat mogelijk kan 
leiden tot claims, nadeelcompensatie of planschade, iets wat uiteindelijk door 
de belastingbetalers van de gemeente Leudal zou moeten worden gedragen. 
Wat wij wel willen, is een constructieve samenwerking met de gemeente om in 
samenspraak onze plannen te kunnen realiseren.  
 
Dank u wel dat wij de gelegenheid hebben gekregen om dit met u te delen. En 

wethouder Graef, kunnen we eens bij elkaar komen om deze kwestie te 

bespreken om ervoor te zorgen dat ik als jonge ondernemer in Leudal vooruit 

kan. 


